



Reise zum Amazonas: Benefizveranstaltung mit Susannah Darling Khan.

Freitagabend 24. November, 19 Uhr in der HWS, Eulerstrasse 55, 4051 Basel

Der Abend beinhaltet einen Vortrag von Susannah über die Erfahrungen ihrer jährlichen Reisen in den Amazonas in Ecuador. Susannah's direkt Art, von diesem Ort und den Menschen zu berichten, ist sehr berührend und lebendig. Sie wird auch Fotos zeigen. Wir sammeln Spenden für die Pachamama Alliance, die Susannah aktiv unterstützt.

Deutsche Übersetzung aus dem englischen. Ohne Anmeldung. Teilnahme auf Spendenbasis. Der volle Erlös dieses Abends geht an die Pachamama Allianz



Journey to the Amazon: Fund-raising presentation with Susannah Darling Khan.

Friday evening November 24th, 7 pm at HWS, Eulerstrasse 55, 4051 Basel

This evening Susannah offers a talk about the experiences of her yearly trips to the Ecuadorian rainforest. Susannah speaks directly and her reports of this wonderful place is very touching and alive. She also will be presenting slides. We will be raising funds for the Pachamama Alliance which Susannah actively supports.

Presentation in english with german translation. No registration necessary. Participation on donation. All money raised goes to the Pachamama Alliance.